

مستند إقرار وموافقة العميل على الشروط والأحكام العامة لفتح الحسابات لعملاء الأفراد Customer Acknowledgement and Approval of the General Terms and Conditions for Retail Account Opening

Branch Name:	إسم الفرع:
Customer Name:	إسم العميل:
Account Number:	رقم الحساب:
General Terms & Conditions for Retail Banking	الشروط والاحكام العامة لعملاء الأفراد
I, the undersigned, acknowledge that I have applied to have an account with Arab Jordan Investment Bank with the above details.	أنا الموقع أدناه، أقر بأنني قد تقدمت بطلب لفتح حساب لدى بنك الاستثمار العربي الأردني بالتفاصيل المذكورة أعلاه.
I hereby agree that the following terms and conditions govern my relationship with Arab Jordan Investment Bank, and shall apply to any account(s) opened or held with the Bank or to be opened with the Bank, and shall govern the usage of any banking services provided by the Bank to me, including any transaction conducted by the customer with the bank, and also include the terms governing any Debit/Credit Card, internet banking services (AJIB Online), mobile banking services (AJIB Mobile), e-Statement services and mobile notifications service, to the extent that they do not conflict with the contracts/special and general conditions of such contracts or services.	أوافق على جميع الشروط والأحكام التي تحكم علاقتي مع بنك الإستثمار العربي الأردني وتسري على أي حساب/حسابات مفتوحة سابقاً أو لاحقاً وعلى أي من الخدمات المصرفية التي يقدمها البنك لي، بما في ذلك أي معاملة يجريها العميل مع البنك وتشمل أيضاً الشروط التي تحكم أي مطاقة خصم/ائتمان والخدمات المصرفية عبر الإنترنت (AJIB Online) والخدمات المصرفية عبر الإنترنت (AJIB Online) والخدمات المصرفية وخدمة كشوفات الحساب الإلكترونية وخدمة إشعارات الموبايل بالقدر الذي لا تتعارض فيه مع العقود/الشروط الخاصة والعامة لتلك العقود أو الخدمات.
I hereby declare that I have read the General Terms and Conditions for Account Opening, by scanning the QR code on this document and understood its terms and conditions. I waive my right to object to what is stated in the General Terms and Conditions and/or claim that I do not know about them, and I acknowledge that my signature on this declaration is considered a signature and agreement to what is stated in the General Terms and Conditions for Account Opening.	وأقر أيضاً بموجب هذا المستند بأنني قد قرأت الشروط والأحكام العامة لفتح الحساب من خلال مسح QR Code المتواجد على هذا المستند وفهمت أحكامه وبنوده. أسقط حقي بالاعتراض على ما ورد بالشروط العامة و/او الادعاء بعدم علمي بها وأقر أن توقيعي على هذا الاقرار يعتبر توقيعاً وموافقةً على ما ورد في الشروط والاحكام العامة لفتح الحساب.
The Bank reserves, according to its absolute discretion, the right to modify these conditions at any time it deems appropriate after serving a notice to the customer before a reasonable period of time, and a notice of any amendments will be sent by any appropriate means (subject to circumstances), and such notices sent to the customer constitutes as a notification of the modifications and shall be valid as of the date mentioned therein.	وأن البنك يحتفظ وفقاً لتقديره المطلق بحق تعديل هذه الشروط في أي وقت وفق ما يراه ملائماً بعد منح العميل إشعاراً قبل مدة معقولة وسيتم إرسال إشعار بأية تعديلات وبأية وسائل ملائمة حسب الظروف، ويشكل الإشعار المرسل للعميل إشعار بالتعديلات ويكون ساري المفعول اعتباراً من التاريخ المذكور فيه.
The customer agrees that the Bank shall be entitled to impose any kind of fees and charges on any of the banking services provided to the customer, and the customer agrees that the Bank shall be entitled to amend the Schedule of Tariffs and Fees from time to time, as provided on the bank website: www.ajib.com	يوافق العميل على انه يحق للبنك استيفاء الرسوم والعمولات والمصاريف على أي من الخدمات المصرفية المقدمة للعميل. كما يوافق العميل على انه يحق للبنك تعديل جدول التعرفة والرسوم الخاص من وقت لآخر والمتوفر على الموقع الإلكتروني الخاص بالبنك: www.ajib.com
Name:	الاسم:
Signaturo	التوقيع:

AJIBGTC28JAN24

Date:

English

فروع /P&P/1039/2024

التاريخ: